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Zastupitelstvo obce L u k á, okres Olomouc 

Z á p i s 

z  19. zasedání Zastupitelstva obce Luká, konaného dne 11. srpna 2021 v 17.00 hodin v zasedací 

místnosti Obecního úřadu Luká. 

Přítomni:      dle prezenční listiny -  9 členů  

Zápisem pověřena: p. Šimíčková 

Ověřovatelé zápisu:    p. Zapletalová,  p. Vydržel 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení                        

2. Kontrola plnění usnesení  

                     3.   Schválení dodavatele stavby „Nové hřiště na zahradě školky, Luká“ 

                 4.   Schválení dodavatele na akci „Obec Luká - Kontejnery“      

                 5.   Schválení dodavatele stavby „Luká – oprava povrchu místní     

                        komunikace Střemeníčko“ 

                6.    Pronájem místnosti v budově č.p. 80 Luká 

                7.    Odprodej pozemku v k.ú. Březina a v k.ú. Ješov 

                8.    Smlouva o realizaci překládky sítě elektronických komunikací 

                9.    Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo „ZŠ, MŠ Luká – přístavba objektu ´ 

                       čp. 4“ 

              10.    Poskytnutí finančního daru obcím Jihomoravského kraje  

              11.    Rozpočtová změna 

              12.    Různé 

              13.    Diskuse 

 

Hlasování zapsáno v počtu hlasů: pro – proti – zdržel se. 

 

Průběh jednání: 

Zasedání zastupitelstva řídil starosta p. František Lakomý, který přivítal přítomné. Navrhl za 

ověřovatele zápisu p. Zapletalovou a  p. Vydržela, zapisovatelem p. Šimíčkovou. Za členy 

návrhové komise navrhl Ing. Vronku, p. Kvapilovou a p. Vyroubala 

 

Hlasování o návrhu: 9 – 0 – 0 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu dnešního zasedání. Bod Různé doplnil o 

Žádost p. xxx a manželů xxx o odprodej pozemků v k.ú. Březina, projednání zápisu Kontrolního 

výboru, Žádost o finanční příspěvek pro JSDH Ješov, Žádost o příspěvek na zakoupení 

fotbalových branek pro FK Luká a revokaci usnesení z 15. zasedání ZO ze dne 23.11.2020. 

Zrušil bod č. 5 programu z důvodu upřesnění (vysvětlení) ceny podané nabídky. 

 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

2. Kontrola plnění usnesení 

Kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání obecního zastupitelstva přečetl Bc. Navara.  
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého 

zasedání zastupitelstva obce Luká. 

Hlasování: 9 – 0 - 0 

 

3. Schválení dodavatele stavby „Nové hřiště na zahradě školky, Luká“ 

Lakomý: VŘ nám dělala firma Timoris, byly osloveny 3 firmy, dotaci jsme dostali 549.184 

Kč, náklady jsou 561. 484 Kč bez DPH.  

Navara: To je firma co dělala to hřiště dole? Byly s nimi problémy ohledně reklamací. 

Lakomý: Ano, máš pravdu, spolupracovali s nějakou firmou, se kterou měli problémy a nyní 

už s nimi nespolupracují, doufám, že už se problémy nebudou opakovat. Dětské hřiště ve 

Střemeníčku, Ješově a 2 x v Luké, nebyly problémy, jsou v pořádku. 

Navara: Bylo by dobré, aby Machovský dal do pořádku závady na workoutu. Jsou tam závady 

na povrchu, propadliny 20 – 30 cm. 

Lakomý: Budu jednat s Machovským. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje dodavatele prací na akci „Nové hřiště na 

zahradě školky, Luká“ firmu Machovský s.r.o., IČO: 28619633, se sídlem Boční 551, 783 

72 Velký Týnec za cenu 561.484 Kč bez DPH a pověřuje starostu obce Luká podpisem 

smlouvy o dílo. 

Hlasování: 7 (Vronka, Vyroubal, Kvapilová, Zapletalová, Lakomý, Ellner, Vydržel)  – 1 

(Navara) – 1 (Martínek) 

 

4. Schválení dodavatele na akci „Obec Luká - Kontejnery 

Lakomý: Dostali jsme dotaci (ze životního prostředí) ve výši 954.690 Kč na pořízení kontejnerů 

na bioodpad do každé místní části, ty se budou vyvážet na nosiči kontejneru, který budeme mít 

za náš traktůrek. Dále velký kontejner na komunální odpad, ten bude na sběrném dvoře plus 

kontejnery na plast do místních částí. 

Pak musíme vysoutěžit dodavatele na zpevněná místa. 

VŘ nám dělala firma Alnio Group a vítězná firma Šálek s.r.o. s cenou 631.620 Kč. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje dodavatele na akci „„Obec Luká - 

Kontejnery“  firmu Šálek s.r.o., IČO: 26277336, se sídlem Vrahovická 2527/5, 796 01 

Prostějov, za cenu 631.620 Kč včetně DPH a pověřuje starostu obce Luká podpisem smlouvy 

o dílo. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 
 

5. Pronájem místnosti v budově č.p. 80 Luká 

Lakomý: O pronájem žádala Bouzovská vrchovina, jaký nájem navrhujete? 

Vyroubal: 1 Kč/ ročně 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje pronájem místnosti v budově č.p. 80, 

Luká, Bouzovské vrchovině, z.s., IČ: 01374664, Luká 80 za cenu 1 Kč/rok. 

 

Hlasování: 9 – 0 – 0 
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6.  

a) Odprodej části pozemku v k.ú. Březina  

Lakomý: Čekalo se na vyjádření CETINU – ten uvádí, že prodej pozemku nedoporučuje, má 

tam sítě.  

Navara: Sítě by se musely přeložit – náklady by šly za kupujícími. 

Kovářová: Chtěli jsme jen kousek, kolem kolny na prodloužení zahrádky. 

Lakomý: Doporučuji dlouhodobý pronájem pozemku, užívat jej taky můžete. Další problém 

je ten, že by si chtěli odkupovat pozemky další, mám tu 5 – 6 žádostí. Pozemek máte, myslím 

si, že to není až tak důležité. xxx mají taktéž dlouhodobý pronájem již 10 let. 

Houšťová: Ano, žádali jsme již několikrát o prodej pozemků. Bylo nám vždy řečeno, že obec 

prodávat pozemky nebude. Pokud pozemek dnes prodáte, my budeme protestovat. 

Lakomý: Není to jen případ manželů xxx, taky xxx, xxx a další. 

Vronka: Proč se pozemky na Březině neprodávají? Obec se o to musí starat. 

Lakomý: Ano, však se staráme, sečeme. 

Ženožička, Houšťová: Pozemky jsou posečené. 

Martínek: Pozemky v intravilánu obce a kolem komunikací je lepší, když vlastní obec. 

Houšťová: Ano s tím souhlasím. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje prodej částí pozemků parc.č. 17/2 – 

zastavěná plocha a nádvoří a parc.č. 47/9 – ostatní plocha, v k.ú. Březina, obec Luká o 

výměře cca 383 m2, paní xxx, bytem xxx, xxx. 

 

Hlasování: 0 – 4 (Kvapilová, Ellner, Martínek, Lakomý) – 5 (Vronka, Vyroubal, Zapletalová, 

Navara, Vydržel) 

Usnesení nebylo přijato 

 

Kovář: Před domem stojí auta, turisti do jeskyní apod., můžu tam dát kolík, nebo něco 

podobného? 

Lakomý: Ano, vím o tom, i před xxx a u xxx, dali jsme tam značky, ale stále tam jezdí.  

Budeme to řešit s dopravním odborem v Litovli. 

Ženožička: Dále ještě zákaz vjezdu náklaďáků. 

Lakomý: Dali jsme značku v Ješově a nefunguje to, jezdí tam pořád….. Ano, můžeme tam dát 

značku, po dohodě s dopravním odborem v Litovli. 

 

b)  Odprodej pozemku v k.ú. Ješov 

Lakomý: Jedná se o pozemek, kde měla stát zbrojnice. Žádost o koupi na stavbu RD. 

Martínek: Jak tam dovést sítě? 

Lakomý: Tam je plyn, elektrika, vodu protáhnout od p. xxx nebo udělat studnu. 

Martínek: Jsou to mladí lidé, já bych to podpořil, ale ta situace ohledně komunikace kolem p. 

Svobody – je jen zpevněná, ale myslím si, že by z toho bylo zle. 

Vyroubal: Já jsem ten pozemek prodával obci – buď na zbrojnici, nebo příjezdovou cestu, ne 

na bydlení – já jsem proti.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje zveřejnění záměru o prodeji pozemků 

parc.č. 120/2  o výměře 287 m2 a 120/1 o výměře 787 m2, v k.ú. Ješov, obec Luká. 

 

Hlasování: 2 (Lakomý, Martínek) – 4 (Vronka, Kvapilová, Vyroubal, Navara)– 3 (Ellner, 

Vydržel, Zapletalová) 

Usnesení nebylo přijato. 
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7. Smlouva o realizaci překládky sítě elektronických komunikací 

Lakomý: Jedná se o přeložku telefonního kabelu kolem zbrojnice v Ješově. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Smlouvu o realizace překládky sítě 

elektrických komunikací č. VPIC/MS/2021/000134 s firmou  CETIN a.s. IČO: 04084063, 

Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 00 Praha 9 a pověřuje starostu obce podpisem této 

smlouvy. 

 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

8. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo „ZŠ, MŠ Luká – přístavba objektu čp. 4“ 

Lakomý: jedná se o: 

Zabezpečení objektu - nastaly změny, projektant i stavbyvedoucí to odsouhlasil. 

Strukturovaná kabeláž – v MŠ se dodělávaly zásuvky, ovládání na venkovní rolety, ovládání 

TV a dataprojektoru 

Stavební úpravy stávajícího objektu – projekt neřešil propojení nové a staré budovy – 1. a 2. 

patro. 

Méně práce – rozvody el. energie. 

Základy + 1 MP – 349.000 Kč – změna obkladů, dlažby, linolea – vybrán kvalitnější materiál. 

Zařízení pro vytápění – počítáme s vytápění plynem i ve stávající budově. 

Okapový chodník kolem celého objektu (nebude dlažba). 

Technická instalace – změna v původním návrhu. 

Výtahová šachta. 

Elektrika + elektroinstalace. 

Stavební dozor řekl, že máme počítat ještě se 100 – 150 tis. Kč za vícepráce. To si myslím, že 

je dobré. 

Vronka: Velká škoda je, že jsme si nezaplatili interiérového architekta, aby to navrhl tak, aby 

to vše ladilo. Aby byly návrhy, vizualizace, aby se to neřešilo na poslední chvíli. Já doufám, 

že to dopadne dobře, ale příště to budeme řešit jinak. 

Lakomý: Ano, architekta jsme tam měli, ale nic nám nepřinesl. 

Martínek: Byl tam 2 x, nevyjádřil se skoro vůbec. Teď jsem oslovil architekta z Prahy, řeší 

interiér a exteriér, až se bude řešit stará budova, můžeme ho oslovit, ať se to řeší vše zaráz. 

Zabývá se interiéry škol a školek. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo č. IN/CZ-

025/2021 „ZŠ, MŠ Luká – přístavba objektu č.p.4“ s firmou  Insta CZ, s.r.o. IČO: 25374311, 

Jeremenkova 1142/42, 772 00 Olomouc a pověřuje starostu obce podpisem tohoto dodatku. 

 

Hlasování: 9 – 0 – 0  

 

9. Poskytnutí finančního daru obcím Jihomoravského kraje  

Lakomý: Řada obcí z mikroregionu již peníze pomocí Jihomoravského kraje poskytla. 

Navrhuji částku 50.000 Kč. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 

50.000 Kč na transparentní účet Jihomoravského kraje /veřejná sbírka na pomoc obcím 

postiženým tornádem/. 

 

Hlasování: 9 – 0 – 0 
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10. Rozpočtová změna 

Lakomý: Čte rozpočtovou změnu – viz. příloha 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje rozpočtovou změnu č. 5/2021 a bere na 

vědomí č. 4/2021. 

 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

11. Různé 

a) Žádost o odprodej pozemku pana xxx 

Ženožička: Neschválil se prodej pozemku manželům xxx, tudíž žádost stahuji. 

Lakomý: Musíme hlasovat. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje zveřejnění záměru o prodeji pozemků 

parc.č. 120/2  o výměře 287 m2 a 120/1 o výměře 787 m2, v k.ú. Ješov, obec Luká. 

 

Hlasování: 0 – 7 (Kvapilová, Vyroubal, Zapletalová, Lakomý, Vydržel, Ellner, Martínek) – 2 

(Navara, Vronka) 

 

Návrh nebyl přijat. 

 

b)  Žádost o odprodej pozemku manželů xxx 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje zveřejnění záměru o prodeji části 

pozemků par.č. 17/2 a 47/9 v k.ú. Březina, obec Luká. 

 

Hlasování: 0 – 7 (Kvapilová, Vyroubal, Zapletalová, Lakomý, Vydržel, Ellner, Martínek)  – 2 

(Navara, Vronka) 

Návrh nebyl přijat. 

 

c) Zápis kontrolního výboru 

Vronka: Sešel se kontrolní výbor ohledně situace jednání s firmou Infos – optická síť. Přijali 

jsme dvě usnesení. V jednom usnesení ZO souhlasí s navrženou smlouvou o smlouvě budoucí 

– tam jsme udělali chybu, nepověřili jsme osobu, která smlouvu podepíše a datum do kdy má 

být smlouva podepsána. Nyní je situace taková, že pokud se s firmou nedomluvíme, firma 

přijde o velkou část dotací, kterou budou požadovat po obci Luká. Z toho důvodu si myslím, 

že musíme určit buď pana starostu, nebo pana místostarostu k podpisu smlouvy a určit datum, 

do kterého to musí být hotovo. Většina zastupitelů a občanů jsou pro tento projekt, jen se to 

z nějakého důvodu nikam neposunuje. Z tohoto důvodu si myslím, že usnesení se musí 

upravit, aby se taky určila zodpovědnost za případné škody. 

Lakomý: Na posledním zasedání pan Grygar vyhrožoval, že bude požadovat náhradu škody 

apod. Na základě toho jsem to diskutoval s našim právníkem JUDr. Jansou. Jeho sdělení je 

následující. Pokud nebyla uzavřená smlouva tak oni vůči nám nemohou mít žádné požadavky.  

K podpisu smlouvy nám stále schází nejdůležitější věc a to je projektová dokumentace. Vy 

jste viděli kompletní projektovou dokumentaci – tak jak má být? Podle vyhlášky? 

Vronka: Schvalovali jsme ji. 

Lakomý: A ty si ji viděl? Viděl si dokladovou část? 

Vronka: Nevím co je to dokladová část, nejsem stavař. Když jsme hlasovali o projektu, 

předpokládal jsem, že projekt máme v emailu. A jestli tam byla dokladová část, nebo 

výkresová to nevím. Projekt jsme odsouhlasili. 
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Lakomý: Dokladová část je velice důležitá, tam je stanovisko síťařů. Teprve před 14 ti dny 

přišla od projektanta žádost, že chtějí znát stanovisko obce k naším sítím – voda, kanalizace, 

osvětlení – dostali od obce záporné stanovisko. Nyní musíme s projektantem hledat místo, 

kudy půjdeme. Loni, když jsme dělali zaměření vodovodu, panu Grygarovi jsem řekl, kde se 

nedostanou po obecních pozemcích, tak ať hledá cestu v soukromých pozemcích. Nechtěl. 

Rozhodl se, že to půjde v chodníku, bez ohledu, že se dostane do kontaktu s našimi sítěmi. 

Kdyby byla podepsaná smlouva, už teď nám vznikne nepředstavitelná škoda. Kdyby se 

musela např. dělat rekonstrukce kanalizace, museli bychom dělat přeložky optiky, to by byla 

částka obrovská. 

Akorát pan Martínek jediný chtěl najít správnou trasu, ale k materiálům se nedostal. Dodnes 

nevíme, kde jejich sítě povedou.  

Vronka:  Toto už je Váš boj s panem Grygarem, za kontrolní výbor navrhuji, abychom Vás  

určili k podpisu do určitého data a pokud to nepodepíšete, tak už je to Vaše zodpovědnost. 

Myslím si, že pan Grygar nám vyšel vstříc úplně ve všem.  

Ellner: Je pravda, že v dokumentaci nějaké sítě chybí, co mě osobně dělá obavy, že tam 

nejsou vůbec žádné výčty, kolik se půjde v chodnících a kolik se půjde mimo. Z dokumentace 

to jasné není.  Projížděl jsem to a opravdu je spousta míst, kde budou muset rozebrat nový 

chodník a nebo jít někde mimo, navíc tam vedou jiné sítě. Myslím si, že to technické řešení co 

je navržené není optimální, např. už v projektu jim v některých místech vede voda pod 

kabelem. 

Martínek: Ano, to je pravda. Optika ale má smysl, je to posun dopředu. 

Vronka: Proč to řešíme teď, proč jste neměl námitky k tomu, kde to povede již v 11/2020?  

Vyroubal: To nemáš pravdu, já osobně jsem namítal a ptal jsem se na několik míst konkrétně, 

kudy to půjde. 

Vronka: V usnesení je napsáno, že pokud bude nějaké problémové místo, vyřeší se to až při 

realizaci a bude určený zástupce obce. 

Lakomý: Jak říká pan Martínek, optika ano, ale musí to mít pravidla. Měl přijet projektant, se 

kterým by se to prošlo a řekl bych mu kudy ano a kudy ne. Na to mi p. Grygar řekl, že to stojí 

peníze. Nikdo sem nepřijel a jen chtěl podepsat smlouvu. Vadí mi, že nechtěli s obcí 

komunikovat, kde mohou jít a kde ne a kde půjdou na soukromé pozemky (ty nemají dodnes 

vyřešeny). Když budeme dělat rekonstrukci např. kanalizace, kdo zaplatí přeložku kabelu? 

Infos? To určitě ne, to jde za námi.  

Vronka: To už se mělo řešit dřív. Máme na to jiný názor, jen chci doplnit usnesení bod 4) 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje doplnění  usnesení z 15. zasedání 

Zastupitelstva obce Luká ze dne 23.11.2020 bod 3 odst. 4 o větu „a pověřuje starostu obce 

podepsáním Smlouvy o smlouvě budoucí do konce srpna 2021 

 

Hlasování: 5 (Vronka, Kvapilová, Navara, Martínek, Vydržel) – 2 (Lakomý, Vyroubal) – 2 

(Ellner, Zapletalová) 

 

Lakomý: Já prohlašuji, že smlouvu nepodepíšu, dokud nebudu mít kompletní projektovou 

dokumentaci a pokud nebude stavební povolení. Můžete mě odvolat, funkce se rád vzdám. 

Vronka: To ne pane starosto. Já jsem chtěl jen dát někomu zodpovědnost, protože můj 

právník řekl, že odpovědnost měli všichni zastupitelé. 

Lakomý: Radši se vzdám funkce, než abych to podepsal. 

 

d) Revokace usnesení z 15. zasedání ZO ze dne 23.11.2020 
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Lakomý:  Usnesení chci zrušit, projektová dokumentace neexistuje, podpis smlouvy je pro 

obec nepřijatelný, nechrání zájmy obce. Udělal jsem nový návrh smlouvy ve spolupráci 

s právníkem. Teď mi řekněte, která smlouva bude teď platit? 

Vronka: Která smlouva, ta co nám přišla v pondělí? 

Lakomý: Ano. 

Vronka: Tu bychom měli projednat až na dalším zastupitelstvu, já se na to ještě nedíval. 

Lakomý: Tak jak chceš podepsat smlouvu do konce srpna, když nevíš, která platí. 

Vronka: Já chtěl tu původní. 

Lakomý: Je to zmatečné, chaotické, nemáme projektovou dokumentaci, nevíme, která 

smlouva platí a po mě to chcete podepsat.  

Vronka: My nechceme podepsat smlouvu, já ten bod chtěl jen upravit, já vás do ničeho 

netlačím, já jsem takhle spokojený. Já jsem chtěl upravit usnesení, aby tam byl určený člověk 

k podpisu a teď je to na Vás. 

Lakomý: A já říkám, že to nepodepíšu. 

Navara: Dal se návrh s podmínkami, který se schválil, proto jsme brali jako hotovou věc, že 

s projektem souhlasíš. 

Lakomý: Která smlouva teda platí, obec vydává novou smlouvu. 

Vronka: Zatím platí schválená smlouva z 23.11.2020. Jinou jsme neprojednávali. 

Lakomý: Rozhodli jste, smlouva je krajně nevýhodná pro obec a bude nás to stát moc peněz. 

A já u toho nechci být a ten paskvil co jste vymysleli, podepisovat nebudu. Podávám 

rezignaci. 

V září budu svolávat nové zastupitelstvo k tomuto problému. Do té doby ve funkci vytrvám. 

Smlouvu nepodepíšu. Můžete mě odvolat. 

Vronka: Dostali jsme se do úzkých, já mám jen za mě a za zastupitele strach, že nás dá Infos 

k soudu, a budeme za to my zastupitelé. Pokud věříte JUDr. Jansovi tak mu věřte. 

Já mám svou práci a nemám čas běhat po právnících a zjišťovat jestli mám trestní 

zodpovědnost, jestli můžu mít z toho problém. Respektuji Váš názor, nejsem odborník na 

výkopové práce, to jste vy, ale odpovědnost jde na Vás. 

Lakomý: Abychom předešli těmto zmatečným usnesením, kde pracujeme s neúplným a 

nevhodným materiálem, co byl přijat v listopadu, navrhuji zrušit toto usnesení. Optika ano, 

ale až projekt bude úplný, přehledný, srozumitelný, není problém smlouvu, která chrání zájmy 

obce podepsat. Proto doporučuji, zrušit usnesení z listopadu a začneme znova. 

Vronka: My jsme něco schválili, je to vůle zastupitelstva, Infos s tím už nějak pracoval.  Byl 

nám zaslán projekt, kde byly přesně vyznačené trasy, kudy to povede. Proběhla rozsáhlá 

diskuze. 

Vyroubal: Kdo z vás zastupitelů se podíval do projektu a poctivě si to projel už na tom 

zasedání tenkrát? 

Vronka: Já u nás v novostavbách, tam to znám. 

Vyroubal: Já se o to zajímal. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká souhlasí s revokací usnesení č. 3 z 15. zasedání 

Zastupitelstva obce Luká ze dne 23.11.2020. 

 

Hlasování: 4 (Kvapilová, Vyroubal, Lakomý, Ellner) – 3 (Vronka, Navara, Vydržel) – 2 

(Martínek, Zapletalová) 

Návrh nebyl přijat. 

 

18:40 odešla zastupitelka paní Kvapilová. 

 

e) Žádost na koupi fotbalových branek pro FK Luká 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje příspěvek na nákup fotbalových branek 

pro FK Luká, z.s. IČO: 02053004, Luká 80, ve výši 33.800 Kč bez DPH 

 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

 

f) Žádost o finanční příspěvek pro JSDH Ješov 

Lakomý: Příspěvek na soustředění mladých hasičů. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje příspěvek na letní soustředění mladých 

hasičů pro JSDH Ješov ve výši 5.000 Kč. 

 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

 

12. Diskuse 

Vydržel: Kdy bude kolaudace školy? 

Lakomý: Zítra je kontrolní den. Kdo máte čas, můžete se zúčastnit. Stav prací – jsou tam 

obkladači, zítra dokončují práce sociálek, chodeb, gastro. Montují se umývadla, pisoáry, 

elektrika je před dokončením, světlovody jsou skoro hotové. Vnitřní omítky v 1. patře jsou 

vymalované, dá se tam lino a kazety a je hotovo. Je udělaný rozvod, kotel. Fasáda – tam je 

skluz, ale pokud bude počasí, tak do konce srpna by mělo být hotovo. Ke kolaudaci je důležité 

stanovisko hygieny a hasičů. Má představa otevírání 1.9. – začínám pochybovat. Stavební 

práce si myslím, že do konce srpna budou hotovy. 

Navara: Jak se posunul problém s rodiči a školkou? Slyšel jsem, že problémy přetrvávají a 

rodiče chtějí dávat děti do Bohuslavic? 

Lakomý: Podle informací máme 47 dětí. Učitelka xxx jde na mateřskou, za ni přijde 

z mateřské učitelka z Vojtěchova, už tu byla. Byl jsem svědkem toho, že ti co tady šířili fámy, 

přišli na konci školního roku s cukrovím a s kytkami a děkovali za péči o děti. 

Zapletalová: Paní učitelku xxx to mrzelo, já ji vysvětlila, že na základě popudu rodičů jsme 

něco udělat museli. Po té diskusi se určitě něco změnilo. 

Lakomý: Otevírací doba bude od 6 hod do 16 hod. Já trvám na tom, aby tam byly 4 učitelky, 

aby péče o děti byla maximální. 

Spáčil: Den otevřených dveří bude? 

Zapletalová: Bude, ale později. 10.9. bude akce s vojáky, přijedou s vojenskou technikou. 

Tímto Vás všechny zvu. 

Lakomý: Už to mělo být min. rok. Bude tam i polní kuchyň, kde budou dělat guláš.  

Kovář: Prostranství v Koutě, bylo by dobré to dodělat. Chybí tam hlína. 

Lakomý: Ano, doděláme to. Zatím nemáme stroje, jak budou dělat terénní úpravy kolem 

školy, pošlu je tam. 

Máté: Jak to vypadá s tím naším domem. 24.6. jste to měli řešit a nikdo tam nebyl. 

Lakomý: Byl jsem tam s dvěma projektanty a statikem. 

Máté: To vám můžu a nemusím věřit. 

Lakomý: Kdybychom měli postupovat, jak statik navrhl, bylo by to dražší než ten dům. Ten 

rozpočet na opravu zdi, to je jen kosmetická oprava, opravíte jednu stranu a další tři vám 

ujedou. Další problém je v tom, že tam byl buldozér, udělal tam pořádek, odhalila se tam ta 

vaše stěna a ta je nebezpečná, vyklápí se k nám na pozemek. Vyvoláme jednání se stavebním 

úřadem. Mluvil jsem s p. Čamkovou – bude se to muset stabilizovat. 

Máté: Zase jste z obliga. 

Vyroubal: Na autobusové zastávce v Ješově jsou uhnilé laťky. 

Lakomý: Ano, nahradíme. 
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19:06 starosta ukončil diskusi, poděkoval za účast. 

 

 

 
Zapisovatel:       Ověřovatelé:                         

 

 

 Starosta:       Místostarosta: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


